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PROTOKÓŁ 

z LIX w kadencji 2018 - 2024 sesji Rady Miejskiej                                      

w Suchedniowie z dnia 31 sierpnia 2023 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Adamiec Krzysztof obecny   

2 Bator Monika obecna   

3 Biskup Wiesław obecny   

4 Frątczak Lidia nieobecna   

5 Krogulec Waldemar obecny   

6 Kuszewska Małgorzata obecna   

7 Kutwin Tomasz obecny   

8 Obara Mirosław nieobecny   

9 Pająk Arkadiusz obecny   

10 Pałac Marcin obecny   

11 Salwa Anna obecna   

12 Słoma Paweł obecny   

13 Stępień Małgorzata obecna   

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka obecna   

15 Zegadło Eugeniusz obecny   

 

obecni 13 

wszyscy 15 

procent 86,67 % 

Kworum zostało osiągnięte 
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PRZEBIEG OBRAD 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie 

Czas trwania obrad - godz.14:00 - 15:03 

 

Witając zebranych posiedzenie otworzył i przewodniczył mu Pan Krzysztof Adamiec - 

Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali : 

p. Cezary Błach - Burmistrz MiG 

p. Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza 

p. Magdalena Przyjemska - Sekretarz Gminy 

 

Zaproszeni goście: 

p. Małgorzata Wiśniewska - Dyrektor M/G Biblioteki Publicznej 

p. Andrzej Karpiński - Dyrektor SOK "Kuźnica" 

p. Jolanta Łutczyk - Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych 

 

Przewodniczący Osiedli i Sołtysi. 

 

Goście: 

p. Emil Tokarczyk - radny Rady Powiatu Skarżyskiego 

Przedstawiciele Młodzieży Suchedniowa, którzy złożyli petycje do Rady Miejskiej  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Stwierdzono obecność 13 radnych. 

3. Powołanie sekretarza obrad (radna Monika Bator). 

Przewodniczący Rady Miejskiej na sekretarza obrad powołał radną Monikę Bator. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.a. odczytanie przez Przewodniczącego Rady Miejskiej projektu porządku obrad, 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM odczytał projekt porządku obrad sesji 

(projekt porządku obrad w załączeniu do protokołu). 

 

 

 



3 
 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG wnioskował o włączeniu do porządku obrad 

projektu Apelu Rady Miejskiej w Suchedniowie w sprawie naprawy nawierzchni drogi 

gminnej oraz poszycia drewnianego mostu łączących ulicę Koszykową z sołectwem 

Ostojów w Suchedniowie. Apel jest wynikiem dyskusji i ustaleń Rady Miejskiej na 

połączonym posiedzeniu komisji związanych z przebudową drogi wojewódzkiej nr 751 

i wynikających stąd zniszczeń drogi, która łączy ul. Koszykową z Ostojowem. 

4.b. głosowanie w sprawie włączenia do porządku obrad Apelu Rady Miejskiej 

Wniosek Burmistrza w sprawie wprowadzenia do porządku obrad punktu Apel Rady 

Miejskiej w Suchedniowie został przyjęty przez Radę jednogłośnie i wprowadzony jako 

pkt. 13. 

 
głosowanie 

głosowanie w sprawie włączenia do porządku obrad Apelu Rady 
Miejskiej 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 sierpnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia nieobecna 
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5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

4.c. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 sierpnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

2 13.33 % 
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Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia nieobecna 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

5. Przyjęcie protokołów z LVI i LVII sesji Rady Miejskiej. 

głosowanie Przyjęcie protokołów z LVI i LVII sesji Rady Miejskiej. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 sierpnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 



6 
 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia nieobecna 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

6. Wystąpienia zaproszonych gości. 

Pani Ewa Antosik - Przewodnicząca Osiedla Nr 5 : 

- wnioskowała o wykoszenie kosodrzewiny przy ul. Harcerskiej i Partyzantów, 



7 
 

- ponownie wnioskowała o usadowienie ławki przed budynkiem mieszczący Klub 

Seniora przy ul. Sportowej, 

- ponownie apelowała o podjecie przez Burmistrza działań, które spowodowałyby,                     

że firmy pogrzebowe będą na bieżąco usuwać nieaktualne już nekrologi wywieszone                  

na słupach ogłoszeniowych. 

 

Pan Jacek Uba - sołtys wsi Mostki przypomniał, że w okresie letnim zgłaszał duże 

ubytki w zalewie w Mostkach. Jakie kroki zostały poczynione w tym temacie, żeby                   

na przyszłość nie było takich zdarzeń, że brakuje wody. 

 

Pan Kazimierz Matla - Przewodniczący Osiedla Nr 3 zwrócił się z prośbą                            

do burmistrza MiG żeby tablicę drogową z napisem Suchedniów od strony Ostojowa 

wymienić na nową ponieważ obecna jest już zużyta i nieczytelna. 

 

Pan Emil Tokarczyk - radny Rady Powiatu Skarżyskiego: 

- poruszył temat Orlika i dostępności niepełnoletniej młodzieży do tego obiektu; 

- poruszył temat braku toalet i przebieralni na kąpielisku w Mostkach. Jest to kąpielisko 

bardzo wykorzystywane w okresie letnim i niezbędne jest aby Gmina wybudowała tam 

przebieralnie i toalety; 

- poruszył temat organizacji ruchu w mieście. Dobiega końca remont drogi nr 751                              

(ul. Bodzentyńska i Mickiewicza), obecnie po tej drodze mogą jeździć wszystkie 

pojazdy łącznie z najcięższymi wielkotonażowymi tzw. patelniami, co generuje 

zagrożenie dla mieszkańców miasta w samym centrum. W najbliższym czasie zostanie 

też otwarta fabryka betonowych domów modułowych, co również zwiększy ruch 

pojazdów ciężkich przejeżdżających przez miasto. W interesie nas wszystkich jest żeby 

wyprowadzić ciężki transport pojazdów poza obręb ścisłego centrum miasta (czyli ulice 

Bodzentyńską i Mickiewicza). 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG : 

- w temacie ławki przy Klubie Seniora poinformował, że na chwilę obecną jest decyzja, 

że tej ławki nie będzie z tego powodu, iż otrzymaliśmy dofinansowanie na remont tego 

budynku ze środków "Polskiego Ładu". W najbliższym czasie zostanie ogłoszony 

przetarg, w otoczeniu budynku będą prowadzone prace budowlane i  stawianie tam 

elementów małej architektury nie jest aktualnie wskazane; 

- w temacie wiszących na słupach ogłoszeniowych nieaktualnych nekrologów 

poinformował, że w mieście wszystkie słupy ogłoszeniowe są bezpłatnie dostępne dla 

mieszkańców, nie mamy wyspecjalizowanych służb, które zajmowałyby się 

ogłoszeniami zamieszczonymi na słupach; 

- poinformował, że w temacie koszenia zgłosi sprawę do właściwych służb celem 

wpisania zadania do harmonogramu koszenia; 
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- odnosząc się do tematu ubytków wody w zalewie w Mostkach poinformował,                         

że odbyło się spotkanie robocze na tamtym terenie. Ponieważ wszystkie wody 

podlegają pod zarząd Przedsiębiorstwa Państwowego Wody Polskie w najbliższym 

czasie odbędzie się spotkanie z udziałem Wód Polskich gdzie będzie podjęta próba 

rozwiązania problemu ubytku wody w zalewie w Mostkach; 

- w temacie wymiany zużytych tablic informacyjnych przy drogach poinformował,                      

że jeżeli znajdą się środki finansowe na ten cel to tablice zostaną wymienione; 

- odnosząc się do tematu korzystania z boiska przy SSP Nr 1 i złożonej w tej sprawie 

petycji poinformował, że dzisiaj nie jest czas i miejsce żeby prowadzić dyskusję.                     

Na dzisiejszej sesji zgodnie z procedurą, która obowiązuje w tym zakresie petycja 

zostanie przekazana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej celem 

wypracowania stanowiska w sprawie. Następnie stanowisko Komisji zostanie 

przedłożone Radzie Miejskiej na jednej z kolejnych sesji gdzie Rada zdecyduje czy 

petycja jest zasadna czy bezzasadna; 

 - w temacie organizacji ruchu na drodze nr 751 poinformował, że zakaz ruchu 

pojazdów ciężarowych został wprowadzony nie tylko w Suchedniowie ale na dłuższym 

odcinku ze względu na stan techniczny drogi wojewódzkiej nr 751. Został dopuszczony 

tylko ruch lokalny pojazdów ciężarowych (np. dowóz towaru do sklepów,                                  

do zakładów), natomiast ruch tranzytowy został wyłączony. Problemem nie jest 

organizacja ruchu ale egzekwowanie zakazu przez służby, przez Policję. Zwrócił się                      

do radnego Rady Powiatu - Pana Emila Tokarczyka o zwołanie komisji bezpieczeństwa 

w Powiecie i poruszenie tego tematu z Komendantami Policji Powiatowej, aby przede 

wszystkim ten zakaz ruchu pojazdów był egzekwowany. 

7. Zgłoszenie wniosków i zapytań. 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM : 

- zwrócił uwagę na zgłaszany przez mieszkańców problem tablic z oznakowaniem 

posesji w Mostkach, Szelejtowie, Dobrej Dróży, gdzie karetka pogotowia miała kłopot 

ze znalezieniem właściwego adresu; 

- pytał, kiedy zostanie ustawiona tablica z nazwą ronda u zbiegu ul. Kieleckiej, 

Zagórskiej i Mickiewicza; 

- poinformował, o sygnałach mieszkańców ul. Stokowiec o fatalnym stanie drogi                           

w stronę Rejowa. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że sytuacje związane                                      

z przebudową drogi wojewódzkiej i częste naprawy tzw. wygonu i innych dróg 

spowodowały, że na dzień dzisiejszy wyczerpały się środki finansowe na bieżące 

utrzymanie dróg. Na chwilę obecną to co mogliśmy został naprawione. Zdecydowałem, 

że w pierwszej kolejności zamiast tabliczek z nazwami trzeba naprawiać dla 
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mieszkańców drogi. Myślę, że na kolejnej sesji w m-cu wrześniu br. poproszę Państwa 

radnych o zabezpieczenie dodatkowych środków na bieżące utrzymanie dróg. 

 

Pan Eugeniusz Zegadło - Wiceprzewodniczący RM odniósł się do inwestycji 

modernizacji drogi nr 751. Poinformował, że na odcinku ścieżki rowerowej                               

od transformatorów do byłego tartaku znajdują się słupy na ścieżce rowerowej.                          

W związku z brakiem środków na wymianę tych słupów postanowiono zrobić zakola 

wokół tych słupów. W związku z tym zwężono dość poważnie ścieżkę rowerową,                         

ale w dwóch miejscach nic nie zostało zrobione, nie prowadzone są żadne prace. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że projekt który został 

opracowany na przebudowę tej drogi był pod wieloma względami uzgadniany                           

ze służbami odpowiedzialnymi za poszczególne rodzaje infrastruktury. Wiem,                                     

że w wielu miejscach na całym odcinku przebudowy słupy były przenoszone, 

przebudowywane. Być może takie warunki inwestor uzyskał od zakładu 

energetycznego, może w niektórych miejscach nie dało się tego zrobić. Na tą chwilę     

nie potrafię na to odpowiedzieć, być może musimy zasięgnąć informację od inspektora 

nadzoru inwestycji. 

8. Udzielenie odpowiedzi na wniesione wnioski i zapytania. 

Dyskusji w tym punkcie nie odnotowano ponieważ Burmistrz MiG udzielał informację 

na bieżąco w poprzednich punktach obrad.  

9. Informacja Burmistrza MiG z działalności pomiędzy sesjami Rady Miejskiej. 

Informację z działalności międzysesyjnej Burmistrza oraz Urzędu Miasta i Gminy 

w Suchedniowie za okres od 17 czerwca 2023 r. do 31 sierpnia 2023 r. przedstawił 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG (pisemna Informacja w załączeniu do protokołu). 

10. Projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego do Spraw Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej w Gminie Suchedniów. 

10.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Luiza Bolechowska - pracownik M/G Ośrodka 

Pomocy Społecznej (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

10.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Paweł Słoma - 

Przewodniczący Komisji. 
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10.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

10.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego do Spraw Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej w Gminie Suchedniów. 

Uchwała Nr 377/LIX/2023 w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego do Spraw Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej w Gminie Suchedniów stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 
głosowanie 

głosowanie nad uchwałą w sprawie trybu i sposobu powoływania 
oraz odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego do 
Spraw Przeciwdziałania Przemocy Domowej w Gminie 
Suchedniów. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 sierpnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 
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3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia nieobecna 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

11. Projekt uchwały w sprawie przekazania petycji do Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Miejskiej w Suchedniowie. 

11.a. przybliżenie tematu przez Przewodniczącego RM, 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM odczytał petycję złożoną przez 

Młodych Mieszkańców Miasta i Gminy Suchedniów w sprawie "wprowadzenia zmian 

w Regulaminach korzystania z gminnych obiektów sportowych przy Samorządowej 

Szkole Podstawowej Nr 1 im. Emilii Peck w Suchedniowie" oraz przybliżył procedurę 

rozpatrzenia petycji przez Radę Miejską. 

11.b. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

11.c. głosowanie nad uchwałą w sprawie przekazania petycji do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Suchedniowie. 
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Uchwała Nr 378/LIX/2023 w sprawie przekazania petycji do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Suchedniowie stanowi załącznik                                      

do niniejszego protokołu. 

 
głosowanie 

głosowanie nad uchwałą w sprawie przekazania petycji do 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w 
Suchedniowie. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 sierpnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia nieobecna 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 
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9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

12. Projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego 

Policji informacji o kandydatach na ławników. 

12.a. odczytanie protokołu z posiedzenia Zespołu ds. opiniowania kandydatów                              

na ławników, 

Protokół z posiedzenia Zespołu odczytał Pan Marcin Pałac - Przewodniczący 

Zespołu. 

Wszystkie zgłoszenia kandydatów na ławników spełniają wymogi formalne. Zostały 

zgłoszone w terminie, są poprawne i zawierają wymagane dokumenty. 

12.b. prezentacja projektu uchwały przez Przewodniczącego RM lub osobę 

upoważnioną, 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM odczytał projekt uchwały w sprawie 

zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach                                            

na ławników. 

12.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

12.d. głosowanie nad uchwała w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego 

Policji w Kielcach informacji o kandydatach na ławników. 

głosowanie głosowanie nad uchwała w sprawie zasięgnięcia od Komendanta 
Wojewódzkiego Policji w Kielcach informacji o kandydatach na 
ławników. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 



14 
 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 sierpnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia nieobecna 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 
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15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

13. Apel Rady Miejskiej w Suchedniowie w sprawie naprawy nawierzchni drogi 

gminnej oraz poszycia drewnianego mostu łączących ulicę Koszykową z sołectwem 

Ostojów w Suchedniowie. 

13.a. przedstawienie tematu przez Burmistrza MiG, 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG przedstawił projekt apelu Rady Miejskiej 

dotyczącego podjęcia działań przez władze Samorządu Województwa 

Świętokrzyskiego oraz Dyrektora Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich                    

w sprawie wykonania naprawy nawierzchni drogi gminnej oraz poszycia drewnianego 

mostu łączących ulicę Koszykowa z sołectwem Ostojów uszkodzonych w związku                        

z przebudową drogi wojewódzkiej nr 751 na skutek zwiększonego natężenia ruchu 

pojazdów omijających teren budowy (projekt Apelu w załączeniu do protokołu). 

Przedstawiony projekt Apelu jest formą wsparcia wystąpienia mieszkańców                            

ul. Koszykowej i ul. Berezów w sprawie naprawy drogi łączącej ul. Koszykowa                                                       

z Ostojowem. 

13.b. dyskusja, 

Pan Eugeniusz Zegadło – Wiceprzewodniczący RM poparł inicjatywę skierowania 

Apelu do władz Województwa Świętokrzyskiego. Nadmienił, że na drodze łączącaej               

ul. Koszykową z  Ostojowem jest bardzo dużo ruch samochodów, a poza tym występuje 

tam równiez ruch pieszy m.in. dzieci idących do szkoły i do kościoła. Droga ta jest 

newralgiczna dla mieszkańców ulic Berezów i Koszykowej. 

 

Pan Emil Tokarczyk -radny Powiatu Skarżyskiego pytał jakie jest ograniczenie 

tonażowe na drodze nr 751 i którędy przebiega transport alternatywny dla ruchu 

samochodów ciężarowych. Jaki będzie rozwiązany transport tranzytowy przez Gminę,         

a jak transport ciężki pojazdów z nowo wybranej fabryki domów mającej siedzibę przy 

ul. Sportowej. Poinformował, że planowane jest ułożenie nawierzchni ścieralnej                      

na ul. Jasnej i odbudowanie jej po remoncie drogi nr 751.                          . 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że obowiązująca obecnie 

organizacja ruchu na drodze nr 751 została wprowadzona na odcinku od Bodzentyna      

do węzła wjazdu na drogę ekspresową nr 7 w Suchedniowie i dotyczy ograniczenia 

tonażowego pojazdów powyżej 12 ton, z zastrzeżeniem, że ograniczenie nie obowiązuje 

dowozu i zaopatrzenia dla lokalnych potrzeb, dojazdu do lokalnych przedsiębiorców                               

i firm. 
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Jeżeli chodzi o nową powstałą fabrykę domów, to myślę że zarządca drogi wyda zgodę 

na dojazd z fabryki do węzła. Były również zamierzenia i plany nie wiem na ile będą 

zrealizowane,  aby uruchomić bocznicę kolejową przy fabryce.  

13.c. głosowanie w sprawie Apelu Rady Miejskiej w Suchedniowie w sprawie naprawy 

nawierzchni drogi gminnej oraz poszycia drewnianego mostu łączących ulicę 

Koszykową z sołectwem Ostojów w Suchedniowie. 

głosowanie głosowanie w sprawie Apelu Rady Miejskiej w Suchedniowie w 
sprawie naprawy nawierzchni drogi gminnej oraz poszycia 
drewnianego mostu łączących ulicę Koszykową z sołectwem 
Ostojów w Suchedniowie. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 sierpnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia nieobecna 

5 Krogulec Waldemar ZA 
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6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

14. Sprawy różne. 

Pan Cezary Błach – Burmistrz MiG  odnoszac się do wypowiedzi radnego Rady 

Powiatu Emila Tokarczyka wyraził zadowolenie, że Powiat podjął inicjatywę 

odbudowy ulicy Jasnej. Jest to bardzo dobry argument w rozmowach, że jednak jak                         

ta fabryka powstanie to ten ruch samochodów cieżarowych tutaj po prostu będzie                         

i wymaga to odbudowy ul. Jasnej po przebudowie drogi wojewódzkiej 751. 

 

Pan Emil Tokarczyk – radny Rady Powiatu Skarżyskiego właśnie tutaj musimy się 

poważnie zastanowić jako mieszkańcy jak ta organizacja ruchu będzie wyglądać,                                                    

bo powyżej 12 ton rozumiem nic do Suchedniowa w tej chwili nie wjeżdża i to będzie 

stała zasada. Planowany jest remont nawierzchni ścieralnej na ulicy Jasnej, 

nie wiem jednak czy droga ta jest wystarczająca do tego rodzaju transportu z fabryki. 

Czy tego rodzaju dyskusje były prowadzone. Czy Burmistrz orientuje się kiedy jest 

planowane otwarcie tej fabryki?  Czy jest jakiś horyzont czasowy kiedy to nastąpi ? Czy  

plany dotyczące bocznicy kolejowej, które byłoby chyba najlepszym rozwiązaniem są 

realne do zrealizowania, czy tutaj PKP zabierała głos w tej sprawie, czy to ma szanse 

realizacji. 

 



18 
 

Pan Cezary Błach – Burmistrz MiG wyjaśnił, że z jego  informacji wynika iż 

zakończenie prac jest planowane w tym roku. Dokładnej daty nie potrafię powiedzieć 

ponieważ nie jest to nasza inwestycja, natomiast z rozmów z zarządem spółki, które też 

prowadzimy wynika, że jest to traktowane jako pierwszy etap budowy tej fabryki. 

Mamy podpisane porozumienie z zarządem tej spółki, że w drugim etapie budowy 

fabryki zostanie uwzględniona również przebudowa ulicy w Suchedniowie. Zdajemy 

sobie sprawę z tego i właściciel fabryki też, że ta ulica będzie wymagała po prostu 

przebudowy i wzmocnienia jeżeli chodzi o ten ruch, który tam może się w przyszłości 

odbywać.  Jest deklaracja na piśmie, że będzie drugi etap. Natomiast, co dokładnie 

będzie w tym drugim etapie,  w tym momencie nie potrafię powiedzieć. 

 

Pan Krzysztof Adamiec – Przewodniczący RM odczytał ogłoszenie Urzedu Miasta                  

i Gminy o terminie składania do Burmistrza Miasta i Gminy Suchedniów pisemnych 

wniosków w zakresie zapotrzebowania na środki finansowe na rok budżetowy 2024.  

 

15. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodniczący RM zakończył obrady LIX-ej w 

kadencji Sesji Rady Miejskiej. 

 

    Protokołował                             Sekretarz obrad                          Przewodniczący 

                                                                                                           Rady Miejskiej 

 

Mariusz Ślusarczyk                         Monika Bator                         Krzysztof Adamiec 

 

 

 

 

 

Zapis transmisji powyższej sesji Rady Miejskiej znajduje się pod linkami: 

https://portal.posiedzenia.pl/suchedniów  

https://www.suchedniow.bip.doc.pl  

https://www.suchedniow.pl 
 

 

Wydrukowano z systemu do obsługi posiedzeń stacjonarnych i zdalnych posiedzenia.pl 


